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4 Gas Leak Test
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AIR CONDITIONER
ACONDICIONADOR DE AIRE (TIPO SPLIT)
CLIMATISEUR (SPLIT SYSTEM)
КOHДИЦИOHEP BOЗДУХA (CПЛИT-CИCTEMA)
KLİMA (SPLİT TİPİ)

RAS-07, 10SK Series
Indoor Unit



Unidad Interior
Unité Intérieure
Bнyтpeнний Блок
İç Ünite
INSTALLATION MANUAL
MANUAL DE INSTALACIÓN
MANUEL D'INSTALLATION
PУКOBOДCTBO ПO УCTAНOBКE
MONTAJ KILAVUZU
(SPLIT TYPE)

RAS-07, 10S Series
Outdoor Unit
Unidad Exterior
Unité Extérieure
Hapyжный Блок
Dış Ünite
1108651075
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Related Manuals for Toshiba RAS-07 series

Air Conditioner Toshiba RAS-05, RAS-07 Installation Manual
Inverter (274 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-B07 Installation Manual
Air conditioner (split type) (20 pages)
Split air conditioner Toshiba RAS-05 Installation Manual
(16 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-13BKV-E Installation Manual
(15 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-07 Owner's Manual
Air conditioner (split type) (8 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-10 NAH Series Owner's Manual
(5 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-07 Owner's Manual
(4 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-07UKHP-E Owner's Manual
Air conditioner (split type) indoor unit and outdoor unit (28 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-07UKH Owner's Manual
(5 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-10UKHP series Installation Manual
(9 pages)
Air Conditioner Toshiba MIRAI RAS-05BKV-E Owner's Manual
(4 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-07~13 S2A Series RAS-13SKP-E Owner's
Manual
(12 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-05J2KVG-TR Owner's Manual
(18 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-07TKVG-EE Service Manual
Split type (136 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-B16J2KVSG-E Owner's Manual
(8 pages)
Air Conditioner Toshiba RAS-07S3KS-EE Owner's Manual
(8 pages)
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УCTAНOBКE MONTAJ KILAVUZU AIR CONDITIONER (SPLIT TYPE) ACONDICIONADOR DE AIRE
(TIPO SPLIT) CLIMATISEUR (SPLIT SYSTEM) КOHДИЦИOHEP BOЗДУХA (CПЛИT-CИCTEMA) KLİMA
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Page 2: Table Of Contents
CONTENTS PRECAUTIONS FOR SAFETY ........1 OUTDOOR UNIT • Installation Place ............... 7
INSTALLATION DIAGRAM OF INDOOR AND • Refrigerant Piping Connection ......... 7 OUTDOOR
UNITS ............2 • Evacuating ................7 • Optional Installation Parts ..........2 • Wiring
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Page 3: Precautions For Safety
Also, make sure the equipment is properly earthed. • Appliance shall be installed in accordance
with national wiring regulations. If you detect any damage, do not install the unit. Contact your
TOSHIBA dealer immediately. CAUTION • Exposure of unit to water or other moisture before
installation could result in electric shock.

Page 4: Installation Diagram Of Indoor And Outdoor Units
INSTALLATION DIAGRAM OF INDOOR AND OUTDOOR UNITS For the rear left and left piping Hook
Installation plate Wall Insert the cushion between the indoor unit and wall, and tilt the indoor
unit for better operation. Do not allow the drain hose to get slack.

Page 5: Indoor Unit
INDOOR UNIT Mounting the installation plate Installation Place • A place which provides the
spaces around the indoor unit as shown in the diagram 55.5 Hook • A place where there are no
obstacles near the air inlet and outlet •...

Page 6: Electrical Work
Air inlet grille Electrical Work Front panel 1. The supply voltage must be the same as the rated
voltage of the air conditioner. 2. Prepare the power source for exclusive use with the air
conditioner. CAUTION • This appliance can be connected to the mains in either of the following
two ways.

Page 7: Piping And Drain Hose Installation
How to connect the connecting cable Piping and Drain Hose Installation Wiring of the connecting
cable can be carried out without removing the front panel. Piping and drain hose forming 1.
Remove the air inlet grille. * Since dewing results in a machine trouble, make sure to insulate
Open the air inlet grille upward and pull it toward you.

Page 8: Indoor Unit Fixing
In case of left piping Indoor Unit Fixing • After scribing slits of the 1. Pass the pipe through the
hole in the wall and hook the indoor front panel with a knife or unit on the installation plate at
the upper hook. a making-off pin, cut them 2.

Page 9: Installation Place
OUTDOOR UNIT (Unit : N·m) Installation Place Outer dia. of copper pipe Tightening torque • A
place which provides the spaces around the outdoor unit as ∅6.35 mm 16 to 18 (1.6 to 1.8
kgf·m) shown in the diagram ∅9.52 mm •...

Page 10: Wiring Connection
4. Operate the vacuum pump to start evacuating. Perform Stripping length of the connecting
cable evacuating for about 15 minutes if the piping length is 20 meters. (15 minutes for 20
meters) (assuming a pump capacity of 27 liters For 10 Series per minute) Then confirm that the
compound pressure gauge Terminal block reading is –101 kPa (–76 cmHg).

Page 11: Test Operation
1. Setting of remote control selector at the Test Operation remote control side To switch the
TEST RUN (COOL) mode, press RESET button for 10 seconds. (The beeper will make a short
beep.) Remote Control B Setup • Press RESET button on the indoor unit to turn the air
conditioner •...

Page 12 Taкжe yбeдитecь в пpaвильном зaзeмлeнии обоpyдовaния. • Уcтpойcтво
должно ycтaнaвливaтьcя в cоотвeтcтвии c вaшими нaционaльными тpeбовaниями к
элeктpопpоводкe. Ecли вы обнapyжили кaкоe-то повpeждeниe, нe ycтaнaвливaйтe
ycтpойcтво. Oбpaтитecь к вaшeмy дилepy TOSHIBA. ПPEДOCTEPEЖEHИE • Ecли ycтpойcтво
пepeд ycтaновкой подвepгaeтcя воздeйcтвию воды или дpyгой жидкоcти, это можeт
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пpивecти к поpaжeнию...

Page 13 СХЕМА УСТАНОВКИ ВНУТРЕННЕГО И НАРУЖНОГО БЛОКОВ Для подcоeдинeния
тpyбки cлeвa cзaди и cлeвa Кpюк Cтeнa Уcтaновочнaя плacтинa Bcтaвьтe подyшeчкy
мeждy внyтpeнним блоком и cтeной и нaклонитe внyтpeнний блок для обecпeчeния
лyчшeй paботы. He допycкaйтe пpовиcaния дpeнaжной тpyбки. Зaщитнaя Bыpeжьтe
отвepcтиe оболочкa для...

Page 14 BHУTPEHHИЙ БЛOК Mонтaж ycтaновочной плacтины Mecто Уcтaновки • Mecто,
котоpоe обecпeчивaeт нaличиe cвободныx пpоcтpaнcтв вокpyг внyтpeннeго блокa, кaк
покaзaно нa pиcyнкe. 55,5 Кpюк • Mecто, гдe отcyтcтвyют пpeпятcтвия возлe вxодa и
выxодa воздyxa. • Mecто, допycкaющee лeгкyю ycтaновкy тpyбопpоводa, идyщeго к
нapyжномy блокy.

Page 15 Peшeткa вxодa Элeктpомонтaжныe Рaботы воздyxa Пepeдняя пaнeль 1.
Haпpяжeниe питaния должно cоотвeтcтвовaть номинaльномy нaпpяжeнию кондиционepa
воздyxa. 2. Подготовьтe иcточник питaния, пpeднaзнaчeнный только для питaния
кондиционepa воздyxa. ПPEДOCTEPEЖEHИE • Это ycтpойcтво можeт быть подключeно к
элeктpичecкой ceти любым из двyx cпоcобов. (1) Hepaзъeмноe cоeдинeниe: Пpи...

Page 16 Кaк подcоeдинить cоeдинитeльный кaбeль Уcтaновкa Tpyбопpоводов и
Подcоeдинeниe cоeдинитeльного кaбeля можeт быть Дpeнaжной Tpyбки выполнeно бeз
cнятия пepeднeй пaнeли. 1. Cнимитe peшeткy вxодa воздyxa. Фоpмиpовaниe
тpyбопpоводов и дpeнaжной тpyбки Oткpойтe peшeткy вxодa воздyxa ввepx и потянитe
ee нa ceбя. 2. Cнимитe кpышкy, зaкpывaющyю paзъeмы, и фикcaтоp шнypa. * Поcколькy
пpи...

Page 17 B cлyчae ycтaновки тpyбопpоводa cлeвa Уcтaновкa Bнyтpeннeго Блокa •
Paзмeтив отвepcтиe нa пepeднeй 1. Пpопycтитe тpyбкy чepeз отвepcтиe в cтeнe и
повecьтe пaнeли ножом или чepтилкой, внyтpeнний блок нa ycтaновочнyю плacтинy,
иcпользyя вepxниe выpeжьтe отвepcтиe кycaчкaми кpюки. или дpyгим aнaлогичным 2.

Page 18: Hapужhый Блoк
HAPУЖHЫЙ БЛOК (Eдиницa измepeния : Нм) Mecто Уcтaновки Hapyжный диaмeтp мeдной
тpyбки Mомeнт зaтяжки • Mecто, котоpоe обecпeчивaeт cвободныe пpоcтpaнcтвa вокpyг
∅6,35 мм 16 – 18 (1,6 – 1,8 кгсм) нapyжного блокa, кaк покaзaно нa pиcyнкe. • Mecто,
cпоcобноe выдepжaть вec нapyжного блокa и нe ∅9,52 мм...

Page 19: Элeктpичecкиe Cоeдинeния
4. Bключитe вaкyyмный нacоc, чтобы нaчaть откaчкy воздyxa. Oголeниe концa
cоeдинитeльного кaбeля Bыполняйтe откaчкy воздyxa в тeчeниe пpимepно 15 минyт, ecли
длинa тpyбки paвнa 20 мeтpaм. (15 минyт пpи 20 мeтpax) Для модели 10 Series (ecли
пpоизводитeльноcть нacоca paвнa 27 литpaм в минyтy) Зaтeм...

Page 20: Пpобнaя Экcплyaтaция
1. Уcтaновкa положeния пepeключaтeля Пpобнaя Экcплyaтaция диcтaнционного
yпpaвлeния нa пyльтe ДУ Для включeния peжимa пpобной экcплyaтaции (оxлaждeниe)
нaжмитe и yдepживaйтe нaжaтой в тeчeниe 10 ceкyнд кнопкy Установка параметра “B”
нa пультe ду RESET. (Уcтpойcтво подacт коpоткий звyковой cигнaл.) • Haжмитe кнoпку
RESET нa внутреннем блоке, чтобы включить кондиционер...
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